
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) 

konaného dne 24.2.2022 od 17.00 hodin v zasedací síni                 

OÚ v Postupicích 

 

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Bc. Janata Michal, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Půta 

Miloslav, Ing. Sternberg Jiří, Šesták Václav, Ing. Vrňák Pavel 

Omluveni: 0 

Ověřovatelé zápisu: Malý Jiří, Bc. Janata Michal 

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 

Program: 

1. Schválení rozpočtu obce na rok 2022 

2. Schválení roční závěrky PO ZŠ a MŠ Postupice 

3. Projednání žádostí o odprodeje pozemků z majetku obce 

4. Projednání žádosti o směnu pozemku z majetku obce 

5. Projednání žádostí o poskytnutí příspěvku z rozpočtu obce na stavbu domácí ČOV 

6. Schválení veřejnoprávních a darovacích smluv 

7. Schválení smluv o příspěvku na komunální odpad  

8. Různé 

                                              

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje schodkový rozpočet obce Postupice na rok 2022 v celkových příjmech 

32.408.200,- Kč, výdajích 49.717.851,- Kč, schodek 17.309.651,- Kč bude kryt zůstatkem 

běžného účtu k 31. 12. 2021 (63.602.799,89 Kč). 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 2: 

a)  ZO schvaluje bez výhrad Roční účetní závěrku PO ZŠ a MŠ Postupice k 31. 12. 2021. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

b)  ZO schvaluje přerozdělení kladného hospodářského výsledku 2021 PO ZŠ a MŠ Postupice 

ve výši 253.048,16 Kč následovně: 1.000,- Kč do Fondu odměn a 252.048,16 Kč  

do Rezervního fondu PO. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

K bodu 3:  

a)  ZO schvaluje odprodej pozemku parc. č. 392/1, orná půda, v k.ú. Jemniště, o výměře  

76 m2, pro žadatele D. Z., Lísek za cenu 200 Kč/m2 + DPH. Náklady spojené s prodejem 

hradí kupující. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 



b)  ZO schvaluje odprodej pozemku parc. č. 1568, zahrada, v k. ú. Milovanice, o výměře  

64 m2, pro žadatele F. K., Milovanice, 200,- Kč/m2 a náklady spojené s prodejem hradí 

kupující. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

c)  ZO neschvaluje odprodej části pozemku parc. č.1250/1, ostatní plocha, ostatní komunikace 

v k. ú. Nová Ves, o výměře 98 m2, pro žadatele M. a M. K., Rezlerova 272, Praha 10. 

Hlasování: 0 – 9 – 0 

  

d)  ZO schvaluje odprodej části pozemku parc. č. 438, trvalý travní porost, k.ú. Jemniště,  

o výměře cca 53 m2 pro žadatelku I. V., Benešov. Kupující uhradí vypracování 

geometrického plánu a náklady spojené s odprodejem. Cena za m2 bude stanovena dle 

skutečné výměry (100,- nebo 200,- Kč/m2).  

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 4: 

ZO neschvaluje směnu části pozemku parc. č. 1250/1, ostatní plocha, ostatní komunikace  

o výměře cca 76 m2 za část pozemku 1250/2, zahrada a část pozemku p.č.126, zastavěná 

plocha a nádvoří o celkové výměře cca 71 m2 v k. ú. Nová Ves, pro žadatele M. E., Benešov.    

Hlasování: 0 – 9 – 0 

 

 

 

K bodu 5: 

ZO schvaluje příspěvek ve výši 30.000,- Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na stavbu 

domácí ČOV pro P. J., Jemniště. 

Hlasování: 9 – 0 – 0  

 

 

 

K bodu 6: 

a) ZO schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 

Postupice pro Posázaví o.p.s. 50,- Kč/obyvatel (69.350,-Kč). 

Hlasování: 9 – 0 – 0  

 

b)  ZO schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 

Postupice pro SDH Jemniště 30 000,-Kč, TJ Sokol Postupice z.s. 116 600,-Kč, Ochotnický  

Divadelní spolek Postupice 10 000,-Kč. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

c)  ZO schvaluje uzavření Darovací smlouvy (viz. příloha zápisu) o poskytnutí finančního 

daru ve výši 5 000,-Kč pro Benkon Benešov, 1 000,-Kč pro SH ČMS Benešov, 7 500,-Kč 

pro RUAH o.p.s. Benešov, 5 000,-Kč pro Tři, z.ú., Čerčany, 7 500,-Kč pro Linku bezpečí, 

6 000,-Kč pro Diakonii Broumov, 5 000,-Kč Charita Vlašim.  

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

d)  ZO souhlasí s poskytnutím věcného daru cca 5.000,- Kč pro ples Záškolák, z. s. a věcného 

daru ve stejné výši pro Sportovní ples volejbalového oddílu TJ Sokol Postupice. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 



K bodu 7: 

ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 1 500,-Kč z rozpočtu obce a uzavření 

Veřejnoprávní smlouvy na úhradu poplatku za svoz komunálního odpadu v roce 2022 dle  

soupisu žadatelů (jmenný seznam a vzor smlouvy je přílohou zápisu), pro žadatele č. 1-26. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 8:  

a)  ZO schvaluje účetní ocenění hřbitova ve výši 590 914,- Kč a pozemku p.č. 400/2, 

pohřebiště ve výši 13 299,- Kč. V této hodnotě bude zařazeno na majetkové účty obce. 

Hlasování: 9 - 0 – 0 

 

b)  ZO schvaluje Plán společných zařízení při komplexní pozemkové úpravě k. ú. Čelivo,  

předložený zhotovitelem AGROPLAN, spol. s r.o. 

Hlasování: 9 - 0 – 0 

 

c)  ZO neschvaluje vedení optického kabelu firmou CETIN po sloupech stávajícího 

vedení telekomunikačních sítí.  

Hlasování: 0 - 9 – 0 

 

d)  ZO schvaluje plánovací smlouvu mezi Obcí Postupice a manželi D. a D. F. Žadatelé  

se zavazují vybudovat místní obslužnou komunikaci, která napojí sjezd k pozemku parc. č. 

836/21 a 836/32 v k.ú. Postupice na síť pozemních komunikací. 

Hlasování: 9 - 0 – 0 

 

e)  ZO bere na vědomí, že dle zákona o odpadech musí platit poplatek za svoz komunálního 

odpadu každý vlastník nemovitosti bez výjimky. 

ZO bere na vědomí 

 

 

 

 

DISKUSE: 

M. Půta – dotazuje se na nutnost zakoupení druhé motorové pily pro hasiče 

starosta: další pila je určena do nového hasičského auta 

J. Malý – dotazuje se, kdy budou opraveny lampy na Kavčíně 

starosta: porucha je nahlášena, opraveno bude zítra 

J. Jíšová – děkuje za příspěvek pro ZŠ a MŠ Postupice  

    - zve na ples Záškolák z.s. (19.3.2022), pohádkový les a velikonoční jarmark 

      

 

 

 

VEŘEJNOST: 

J. Vojta– informuje, že silnice v Chalupách od p. Vobeckého dozadu je rozbitá a je zde velká 

                frekvence projíždějících aut  

starosta: finance na opravu jsou v rozpočtu, komunikace 

se bude opravovat 

se zatížením komunikace osobními auty se nedá nic dělat 

B. Jíšová - děkuje za příspěvek pro ochotnický spolek a informuje, že peníze jsou použity 

                  pouze na aktivity s dětmi 

     - dotazuje se, zda by se Postupický zpravodaj nemohl tisknout barevně 



starosta: nechá se zpracovat cenová kalkulace na 

barevný tisk 

- žádá informaci, jestli je možné jiné připojení na internet než optický kabel vedený 

na stávajících telekomunikačních sloupech 

     starosta: je možno oslovit různé operátory 

P. Dvořák – nabízí pomoc při jednání s operátory na zajištění kvalitního internetového  

                    připojení 

P. Bucek – děkuje za finanční podporu pro SDH Postupice 

 

  

 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č.1/2022. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 18,33hodin. 

 

 

 


